
Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
10 oktober 2023 
 
Närvarande: 
Elin Elvnäs 
Tilda Karlsson 
Isabella Berggren 
Astrid Stål 
Nicole Vestin 
Caroline Lindstedt 
Johanna Sandberg 
 
Frånvarande: 
Meja Edmark Sillen 
Wilma Rosquist 
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna Sandberg förklarar mötet öppnat. 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Elin Elvnäs att föra dagens protokoll. 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Tilda Karlsson att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna.  
 
§5. Inkomna skrivelser.   
Nacka-Värmdö Hundungdom har mejlat och bjudit in till en instruktörsutbildning i freestýle i 
samarbete med SHFK. Anna Höök och Elin Elvnäs är intresserade av att gå. 
 
Therese Hartvig från Solna Sundbybergs brukshundklubb har frågat om vi vill vara figuranter 
på en söktävling den 21 oktober. Ingen är intresserad. 
 
Emilia från Stockholmsavdelningen har frågat om vi är intresserade av att samordna en 
rallylydnadstävling vår/sommar 2024. 
 
§6. Utbildning.  
SHU UNG-ledarutbildning: Elin och Isabella är anmälda.  
 
Freestyleinstruktörsutbildning: Start i början av februari. Avgift 5500. Anna, Elin och Isabella 
är intresserade av att gå. Styrelsen beslutar att skicka alla som är intresserade om de kan. 
 
Caroline ska mejla UR och distriktet och fråga om de kan anordna en instruktörsutbildning i 
agility.  



 
 
 
 
 
 
§7. Kurser.   
 
Höstens kurser 
Freestylehelg: Johanna har haft kontakt med Cornelia Johansson om en helgkurs i freestyle. 
Johanna ska återuppta kontakten. 
 
Allmänlydnadskurs: Caroline ska hålla en temadag den 21/10. Inbjudan är klar och uppe på 
hemsidan. Fyra anmälda hittills.  
 
Nybörjarstart i rallylydnad: Kollar med Astrid och Tilda ifall de kan hålla i den. Kvarstår  
 
Vårens kurser 
Banträning i agility: Caroline kommer kontakta Heidi Penttilä och fråga om hon kan hålla en 
banträning i agility våren 2024.  
 
Nybörjar/fortsättningkurs i agility (kort kurs): Caroline letar efter instruktör. Isabella kommer 
också ta kontakt med Caroline Cajback gällande kurs. Kvarstår. 
 
Nybörjarkurs i nosework: Elin fortsätter med vidare planering till våren. Kvarstår 
 
Fortsättningskurs i freestyle: Elin ska kontakta Susanne Jaczewski. Vi har inte fått svar.  
 
Fortsättningshelg i rallylydnad: Johanna kollar efter datum. Kvarstår  
 
Isabella tar kontakt med Stina Rosendahl och kollar intresset om att hålla kurs i drag. 
 
Temahelg för valpen. 
 
§8. Träning och Aktiviteter.  
Tisdags- och torsdagsträningar: Planering förs här>>. Under hösten kommer vi köra 
torsdagsträningar med start vecka 37 till 45.  
 
Studiebesök på Tullverket: Johanna kontaktar Mimmi Larsdotter. Kvarstår  
 
Vi planerar att hålla en halloweenträning den 28 oktober som en öppenträning med flera 
hundsporter. Inbjudan är ute.  
 
Jullovsträning i inomhushall: Preliminärt datum 28 december. Caroline ansvarar för bokning. 
 
Temadagar med olika sporter i inomhushall. Caroline ansvarar för bokning. 
 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/13FcXx84TVUbddckNQ1QSJaQP1WkPk_69BXVdna5V0C4/edit#gid=0


Johanna svarar Emilia att vi är intresserade av att anordna rallylydnadstävlingen med dem 
våren/sommaren 2024. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: Vi har 82 054.89 kr på kontot. 
 
Vi skulle behöva köpa in en adapter till våran mini-projektor samt en förlängningsladd. 
Styrelsen beslutar om en budget på 500 kr. Kvarstår. 
 
Johanna ska ansvara för att köpa in långlinor samt koppel som vi kan nyttja på kurser. 
Styrelsen beslutar om en budget på 2000 kr. Undanlagt på djurknuten. 
 
Elin ska ansvara för att ta fram ett förslag på inköp till noseworkbehållare och möbeltassar. 
Styrelsen beslutar om en budget på 1000 kr. Kvarstår. 
 
Vi vill organisera vårt rum i klubbstugan och vi planerar att köpa in liknande kallax-hyllor från 
Blocket eller IKEA. Kvarstår.  
 
Det har diskuterats med SBK att hundungdom ska stå för inköp av en traktor (för underhåll 
av grusvägen) pga deras ekonomiska situation. Vi avvaktar med beslut tills vi har fått svar på 
vår bidragsansökan från distriktet. Kvarstår. 
 
Som en tillfällig lösning har vi beslutat att hyra en traktor. Detta skulle i så fall gå på 4500 kr 
per klubb.  
 
Fika och middag till dagens möte gick på 1080 kr. Caroline ska bli betald.  
 
Vi kommer avsluta provperioden för Reduca (elektronisk underskrift) och kommer ej fortsätta 
prenumerationen.  
 
§10. Hemsidan och Sociala medier  
Johanna ska uppdatera med BKs kurser på hemsidan samt deras träningsgrupper. Kvarstår. 
 
Vi vill få lite mer uppdatering på instagram. Därför kommer vi ha en person som uppdaterar 
en vecka i taget. Caroline börjar v. 42. 
 
Vi ska testa använda appen Canva för inbjudningar och uppdateringar till sociala medier. 
 
Eftersom hemsidan har strulat till och från diskuterar vi att radera den och starta ett nytt 
konto och abonnemang på Wordpress. Detta för att underlätta användningen så att alla i 
styrelsen kan ha tillgång till den. 
 
§11. Tävling 
Vi planerar en rallylydnadstävling tillsammans med Stockholmsavdelningen vår/sommar 
2024. 
 



Vi vill anordna fler inofficiella tävlingar. Liknande blåbärstävling i agility diskuteras 
“banantävling” i rallylydnad, “granatäpplestävling” i freestyle etc. 
 
§12. Övriga frågor.  
Styrelsen har börjat diskutera utbildning och arvode- avtalet igen som togs upp tidigare i år. 
Arvodering för instruktörer diskuteras fortsatt inom styrelsen. Kvarstår. 
 
Vi ska under året återuppta årets ekipage/årets medlem. Återupptas till årsskiftet. 
 
Tidigare styrelsemedlemmars nycklar ska lämnas tillbaka. Johanna ska kontakta Felicia och 
Anna. Kvarstår. 
 
Styrelsen har diskuterat att vartannat möte ska vara fysiskt och varannat ska vara digitalt 
möte, vidare diskussion sker vid senare tillfälle. 
 
§13. Nästa möte.  
Nästa styrelsemöte blir 14 november (digitalt) och 18 december (fysiskt) 
 
§14. Mötets avslutande.  
Johanna förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
 
Ordförande                     Sekreterare        Protokolljusterare 
 
Johanna Sandberg   Elin Elvnäs                              Tilda Karlsson 
 
 


